
TND/25/2 
1 

 

TUKUMA  NOVADA  DOME 
Reģistrācijas  Nr. 90000050975 

Talsu iela 4, Tukums, Tukuma novads, LV-3101, 

tālrunis 63122707, mobilais tālrunis 26603299 

www.tukums.lv      e-pasts: pasts@tukums.lv 
 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
 SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2025. gada 13. februārī        Nr. TND/25/2 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2025. gada 13. februārī plkst. 10.30 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.31 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Dace 

Adiņa, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. 

Sēdē piedalās: 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas septiņi balsstiesīgie deputāti: 

- Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Inga Priede; 

(nepiedalās divi balsstiesīgie deputāti: 

Rimants Liepiņš – citu neatliekamu darba pienākumu dēļ, 

Edīte Zelča – citu neatliekamu darba pienākumu dēļ); 

deputāti: 

- Dace Lebeda (līdz plkst. 11.19), Mārtiņš Limanskis, Juris Šulcs, domes priekšsēdētāja vietnieks 

attīstības politikas jautājumos Imants Valers, Agnese Ritene (līdz plkst. 11.19); 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Sanita Bļodniece, Egīls Dude, Linda Henzele, Sintija Kokina, Juris 

Kožeurovs, Katrīna Lagzdiņa-Sprūdža, Ivars Liepiņš, Baiba Pļaviņa (attālināti, izmantojot 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīku Zoom), Laura Stūrīte, Inese Valtere, Tamāra Vaļuka, 

Arturs Vinbergs, Sintija Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Maruta Balode – Kandavas Mākslas un mūzikas skolas direktore, 

- Andra Eimane – Kandavas Deju skolas direktore, 

- Lidija Legzdiņa – Tumes un Degoles pagastu pārvaldes vadītāja (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- Baiba Rasa – Jaunpils un Viesatu pagastu pārvaldes vadītāja, 

- Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja (līdz darba kārtības 4. jautājumam), 

- Liene Tāsse – Zemgales vidusskolas direktore, 

- Kristaps Zaļkalns – Smārdes pagasta pārvaldes vadītājs, 
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citi: 

- Liena Trēde – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 

UZAICINĀTI: 

- biedrības “Motosport Racing Team” pārstāvis Arvis Bumbieris – par darba kārtības 1. jautājumu, 

- SIA “Jaunpils pils” valdes locekle Kristīne Liepiņa – par darba kārtības 2. jautājumu, 

- PSIA “Šlokenbekas pils” valdes locekle Vija Ozoliņa – par darba kārtības 2. jautājumu. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Informatīvs – par papildu līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai “Motosport Racing Team” 

sacensību Latvijas čempionāta enduro un Latvijas kausa Cross Cauntry organizēšanai. 

2. Informatīvais ziņojums par 2024. gadu (operatīvie dati, paveiktais) un 2025. gadā plānotais 

(SIA “Jaunpils pils”, PSIA “Šlokenbekas pils”, PSIA “Tukuma ledus halle”) 

3. Par grozījumu ar Tukuma novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumu Nr. TND/1-

1.1/24/407 apstiprinātajā Tumes pamatskolas nolikumā. 

4. Par Kandavas Mākslas un mūzikas skolas un Kandavas Deju skolas reorganizāciju. 

5. Par pieminekļa “Latvijas Stāvstrops Brīvībai” uzstādīšanu Otrā pasaules kara piemiņas vietā 

Lestenē, Tukuma novadā. 

6. Informatīvs – par neklātienes un tālmācības programmu realizāciju Zemgales vidusskolā 

7. Informatīvs – Kandavas K.Mīlenbaha vidusskolas pārbūves projektēšanas progresa atskaite. 

8. Informatīvs – par valsts mērķdotāciju sadalījumu amatiermākslas kolektīvu vadītājiem 

Tukuma novadā. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Sēdes vadītāja Dace Adiņa aicina balsot par sēdes darba kārtību, ja deputātiem nav 

ierosinājumu vai priekšlikumu. 

Par darba kārtību balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Informatīvs – par papildu līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai “Motosport Racing Team” 

sacensību Latvijas čempionāta enduro un Latvijas kausa Cross Cauntry organizēšanai. 

2. Informatīvais ziņojums par 2024. gadu (operatīvie dati, paveiktais) un 2025. gadā plānotais 

(SIA “Jaunpils pils”, PSIA “Šlokenbekas pils”, PSIA “Tukuma ledus halle”) 

3. Par grozījumu ar Tukuma novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumu Nr. TND/1-

1.1/24/407 apstiprinātajā Tumes pamatskolas nolikumā. 

4. Par Kandavas Mākslas un mūzikas skolas un Kandavas Deju skolas reorganizāciju. 

5. Par pieminekļa “Latvijas Stāvstrops Brīvībai” uzstādīšanu Otrā pasaules kara piemiņas vietā 

Lestenē, Tukuma novadā. 

6. Informatīvs – par neklātienes un tālmācības programmu realizāciju Zemgales vidusskolā 

7. Informatīvs – Kandavas K. Mīlenbaha vidusskolas pārbūves projektēšanas progresa 

atskaite. 
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8. Informatīvs – par valsts mērķdotāciju sadalījumu amatiermākslas kolektīvu vadītājiem 

Tukuma novadā. 

1. § 

Informatīvs – par papildu līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai  

“Motosport Racing Team” sacensību Latvijas čempionāta enduro un Latvijas kausa  

Cross Cauntry organizēšanai 

ZIŅO: Ivars Liepiņš – pašvaldības izpilddirektors, 

Arvis Bumbieris – biedrības “Motosport Racing Team” pārstāvis. 

IZSAKĀS: Dace Lebeda, Juris Kožeurovs, Juris Šulcs, Oskars Kambala, Agnese Ritene. 

Arvis Bumbieris informē par organizētajām kausa Cross Cauntry un Enduro sacensībām 

un lūgumu pašvaldībai sniegt atbalstu ar līdzfinansējumu šādu sacensību organizēšanai. Sporta 

komisijā tika iesniegtas tāmes sporta iniciatīvām, bet tās tika apmierinātas daļēji. Piebilst, ka šo 

pasākumu apmeklējums skatītājiem ir bez maksas. 

Juris Kožeurovs papildina, ka Sporta komisija lēmusi 2025. gadā kā sporta iniciatīvām šo 

sacensību organizēšanai budžetā paredzēt kopā 4000,00 euro. 

Dace Lebeda, Oskars Kambala, Agnese Ritene izsakās atzinīgi par minētajām sacensībām 

un lūdz atbalstīt biedrības lūgumu. 

Dace Adiņa aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

pieņemt zināšanai informāciju par papildu līdzfinansējuma piešķiršanu 

biedrībai “Motosport Racing Team” sacensību Latvijas čempionāta 

enduro un Latvijas kausa Cross Cauntry organizēšanai”. 

2. § 

Informatīvais ziņojums par 2024. gadu (operatīvie dati, paveiktais) un 2025. gadā plānotais 

(SIA “Jaunpils pils”, PSIA “Šlokenbekas pils”, PSIA “Tukuma ledus halle”) 

ZIŅO: Kristīne Liepiņa – SIA “Jaunpils pils” valdes locekle, 

Vija Ozoliņa – PSIA “Šlokenbekas pils” valdes locekle, 

Modris Liepiņš – PSIA “Tukuma ledus halle” valdes loceklis. 

IZSAKĀS: Agnese Ritene, Dace Adiņa, Mārtiņš Limanskis, Andris Fridrihsons, Ivars Liepiņš, 

Kristaps Zaļkalans. 

Kristīne Liepiņa informē un sniedz prezentāciju par SIA “Jaunpils pils” 2024. gada 

operatīvajiem datiem, paveikto un 2025. gadā plānoto, kā arī atbild uz deputātu jautājumiem. 

Agnese Ritene piebilst, ka Jaunpils pils ir nozīmīga vieta novadā, un atzinīgi izsakās par 

pilī notiekošo pasākumu mārketingu. 

Ivars Liepiņš papildina par pils jauno jumtu, un saka paldies kolektīvam, ka paralēli 

remontiem nodrošināts šāds apgrozījums. Piebilst par nākamos gados veicamajiem darbiem. 

Vija Ozoliņa informē un sniedz prezentāciju par SIA “Šlokenbekas pils” 2024. gada 

operatīvajiem datiem, paveikto un 2025. gadā plānoto, kā arī atbild uz deputātu jautājumiem. 
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Mārtiņš Limanskis norāda, ka Šlokenbekas pils pašvaldības īpašums, tāpēc pašvaldībai 

jāiesaistās tā apsaimniekošanā. Izsakās par konceptuālu izvēli sakārtot pakalpojumus līdzīgi kā 

Jaunpils pilij. 

Ivars Liepiņš piekrīt, ka pašvaldībai jāplāno lielāki remontdarbi un investīcijas šai objektā. 

Par kapitālsabiedrības pakalpojumu izvērtējumu un pareizāko formu tiks runāts augustā. Turpinās 

darbs, meklējot labākos risinājumus nekustamā īpašuma apsaimniekošanai. 

Agnese Ritene bilst par labiem pasākumiem muižā, bet norāda uz nepieciešamību 

veiksmīgāk risināt iedzīvotāju informēšanu par tiem. 

Kristaps Zaļkalns papildina par sadarbību ar VAS “Latvijas Dzelzceļš”, lai Milzkalne un 

Šlokenbekas muiža ir sasniedzamāka arī izmantojot dzelzceļu. 

Modris Liepiņš informē un sniedz prezentāciju par PSIA “Tukuma ledus halle” 2024. gada 

operatīvajiem datiem, paveikto un 2025. gadā plānoto, kā arī atbild uz deputātu jautājumiem. 

Piebilst par nepieciešamību risināt jautājumu par nojumi pie halles, kur pulcējas sportisti 

braucieniem. 

Ivars Liepiņš papildina, ka ledus halles darbības rezultāti atkarīgi no elektrības cenām. 

Energoefektivitātes projekts tiks šogad virzīts. Piekrīt, ka par āra infrastruktūru un par satiksmes 

organizāciju pie halles jādomā. 

Dace Adiņa aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
6 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  
1 (Modris Liepiņš – nepiedalās balsojumā, pamatojoties uz likumu “Par 

interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā”) 

  

NOLEMJ: 

pieņemt zināšanai informatīvos ziņojumus par SIA “Jaunpils pils”, 

PSIA “Šlokenbekas pils”, PSIA “Tukuma ledus halle” 2024. gadā 

paveikto un 2025. gadā plānoto. 

3. § 

Par grozījumu ar Tukuma novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumu  

Nr. TND/1-1.1/24/407 apstiprinātajā Tumes pamatskolas nolikumā 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumu ar 

Tukuma novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumu Nr. TND/1-

1.1/24/407 apstiprinātajā Tumes pamatskolas nolikumā” ((lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 
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4. § 

Par Kandavas Mākslas un mūzikas skolas un Kandavas Deju skolas reorganizāciju 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

IZSAKĀS: Maruta Balode, Andra Eimane, Inga Priede, Dace Strazdiņa, Mārtiņš Limanskis, Ivars 

Liepiņš, Dace Adiņa, Juris Šulcs, Imants Valers. 

Maruta Balode papildus Daces Strazdiņas nosauktajiem iemesliem, piebilst, ka vienota 

administrēšana abās skolās uzlabotu darbu. Abas direktores vienotas šajā uzskatā. 

Inga Priede izsakās, ka iedzīvotāju konsultatīvajā padomē izskanējuši iebildumi par 

nosaukumu, jo tajā pazūd mūzika un deja.  

Dace Strazdiņa paskaidro nosaukuma “Kandavas Mākslu skola” izvēli. Piekrīt, ka 

nepieciešams skaidrojums sabiedrībai.  

Maruta Balode atbalsta īso nosaukumu skolai. 

Andra Eimane piebilst, ka nostalģija par nosaukumu ir. Pauž viedokli, ka darbs būs lielāks, 

sarežģījumi būs, jo telpas netiek apvienotas. Jādomā par kultūras jomas saglabāšanu valstī 

kopumā, jo bērnu skaits samazinās. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Kandavas Mākslas un 

mūzikas skolas un Kandavas Deju skolas reorganizāciju”´(lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 

5. § 

Par pieminekļa “Latvijas Stāvstrops Brīvībai” uzstādīšanu Otrā pasaules kara  

piemiņas vietā Lestenē, Tukuma novadā 

ZIŅO: Laura Stūrīte – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas vadītāja. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par pieminekļa “Latvijas 

Stāvstrops Brīvībai” uzstādīšanu Otrā pasaules kara piemiņas vietā 

Lestenē, Tukuma novadā” (lēmuma projekts pievienots protokola 

pielikumā). 
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6. § 

Informatīvs – par neklātienes un tālmācības programmu realizāciju Zemgales vidusskolā 

ZIŅO: Liene Tāsse – Zemgales vidusskolas direktore. 

IZSAKĀS: Mārtiņš Limanskis, Dace Strazdiņa, Dace Adiņa, Juris Šulcs, Andris Fridrihsons, 

Modris Liepiņš, Liene Tāsse. 

Liene Tāsse informē un sniedz prezentāciju par neklātienes un tālmācības programmu 

realizāciju Zemgales vidusskolā. Bažas par nākamo mācību gadu, ja tiks pieņemts modelis, ka 

nauda sekos programmām, jo tad minimālais skaits neklātienes un tālmācības programmām būs 

120 izglītojamie, citādi viss jāfinansē pašvaldībai. 

Mārtiņš Limanskis piebilst par savulaik veikto Neklātienes vidusskolas pārcelšanu uz 

Zemgales vidusskolu un pauž bažas par Zemgales vidusskolu. 

Dace Strazdiņa paskaidro, ka šobrīd tiek sniegta informācija, lai deputātiem veidotos 

izpratne par situāciju un skolas rezultātiem. Ja nebūs pietiekams izglītojamo skaits, būs pilnībā 

jāfinansē pašvaldībai. 

Notiek diskusijas un debates par tālmācību, par privātajām izglītības iestādēm, kas realizē 

tālmācības programmas par maksu. 

Dace Adiņa aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par neklātienes un tālmācības programmu 

realizāciju Zemgales vidusskolā. 

7. § 

Informatīvs – Kandavas K. Mīlenbaha vidusskolas pārbūves projektēšanas  

progresa atskaite 

ZIŅO: Sintija Kokina – Attīstības nodaļas vecākā projektu vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Juris Šulcs. 

ATBILDES: Inga Priede. 

Sintija Kokina informē un sniedz prezentāciju par Kandavas Kārļa Mīlenbaha vidusskolas 

pārbūves projektu. 

Juris Šulcs bilst, ka pie šāda pārbūves projekta varbūt nepieciešams ņemt vērā iespēju, ka 

pēc gadiem šī skola kļūst par vienīgo skolu Kandavā. 

Dace Adiņa aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par Kandavas Kārļa Mīlenbaha 

vidusskolas pārbūves projektēšanas progresa atskaiti. 

8.§ 

Informatīvs – par valsts mērķdotāciju sadalījumu amatiermākslas kolektīvu vadītājiem 

Tukuma novadā 

ZIŅO: Laura Stūrīte – Kultūras, sporta un komunikācijas nodaļas vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis. 

ATBILDES: Laura Stūrīte. 

IZSAKĀS: Imants Valers, Mārtiņš Limanskis, Juris Šulcs, Laura Stūrīte. 

Laura Stūrīte informē un sniedz prezentāciju valsts mērķdotāciju sadalījumu 

amatiermākslas kolektīvu vadītājiem Tukuma novadā. Piebilst par nepieciešamību mainīt 

nolikumu. 

Mārtiņš Limanskis izsakās, ka nepiekrīt principam, ka valsts palielinātā mērķdotācija tiek 

integrēta amatiermākslas kolektīvu vadītāju esošajā atalgojumā. Līdzīgi kā situācijā ar pirmsskolas 

pedagogiem. 

Imants Valers iebilst, jo valsts dod iespēju – mērķdotāciju atalgojuma segšanai, tā nav 

prēmija. 

Notiek debates par situāciju. 

Dace Adiņa aicina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Dace Adiņa, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda-Siliņa, Oskars Kambala, 

Modris Liepiņš, Inga Priede, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par valsts mērķdotāciju sadalījumu 

amatiermākslas kolektīvu vadītājiem Tukuma novadā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 12.45. 

Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja  (personiskais paraksts)  Dace Adiņa 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas (ES) 

2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ 

Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 


